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Odnosząc się do wyjaśnień Adama Kośmidra w sprawie wewnętrznego audytu Referatłt Sport~uo(;J 
i Rekreacji w zakresie OSW z dnia 30.12.2022 r., który został udostępniony radnym. Adam j \ 
Kośmider składając wyjaśnienia jako były Burmistrz ujawnił pewne bardzo ważnie, aczkolwiek, 
niepokojące kwestie, co do funkcjonowania jednostki OSW. Z wyjaśnień wynik 
jednoznacznie, że Gmina nigdy nie księgowała darowizn - cytuję: Żadnego wdrażania 
procedur przyjmowania darowizn. Darczyńcy wiedzą najlepiej co jest dla nich dobre 
i właściwe. Stwierdzenie to i praktyka jest sprzeczna z ustawą o finansach publicznych. Takie 
procedury są niedopuszczalne. W związku z tym wnoszę o wykaz wszystkich darowizn 
w latach 2010-2018, które gmina przyjęła i udokumentowanie ich zaksięgowania w budżecie. 

Interpelacja 

Dodatkowo pragnąłbym nadmienić, że podczas ostatniej kontroli problemowej Referatu Sportu 
i Rekreacji - Urząd Miejski w Czaplinku w zakresie dochodów i wydatków, którą zlecił Adam 
Kośmider w 2016 roku nie wykazano żadnych nieprawidłowości. Ostatni audyt wykazał, 
że nieprawidłowości są i to ogromne, które trwają od dawna, czyli przez czas trwania Kadencji 
Adama Kośmidra i dalej. 

Czy to znaczy, że ówczesna kontrola była wykonana nieprawidłowo? Proszę o wyjaśnienia 
w tym temacie. 

Czy w związku z działalnością OSW zostaną oszacowane straty związane 
z nieprawidłowościami oraz czy planuje się doraźne działania ustalające wiarygodność spisów 
z natury z poszczególnych lat lub poprzedniego okresu sprawozdawczego? 


